
بیمه تکمیلی همان »زیرمیزی« است
مسع��ود پزشکی��ان در 
سی ویکمین همایش ملی 
و دوازدهمی��ن همای��ش 
بین الملل��ی بیمه و توسعه 
همایش ه��ای  مرک��ز  در 
ب��رج میلاد، گف��ت: همه 
بای��د در اعمال و رفتارمان 
به گون��ه ای عمل کنیم که 
بهتری��ن ذخیره زندگی ما 

رضای��ت مردم باش��د، ما در تمام شئون، مق��ررات و قوانین، 
انصاف را می خواهیم.

رئیس جمهوری با تاکید بر اینکه نباید اجازه دهیم کسانی 
ک��ه ضعی��ف و ناتوان هستند؛ نابود شوند، گفت: چیزی به نام 
بیم��ه تکمیلی درس��ت کرده ایم که از نظر علمی و آن چیزی 
که من می فهم��م، معنایش زیرمیزی یا رومیزی است، بیمه 
تکمیل��ی بیمه پای��ه نیست، اما همان چیزی که در بیمه پایه 

است را به اسم بیمه تکمیلی گذاشته ایم.
به گ��زارش ایرنا، پزشکیان ب��ا بیان اینکه در حوزه بهداشت 
و سلام��ت، خطر فقرا و درماندگ��ان را تهدید می کند، گفت: 
بیمه بهداشت و درمان براساس قانون یعنی اینکه مردم و افراد 
تحت پوش��ش، در ه��ر نقطه از کشور، یک خدمت مشخص با 
ی��ک نرخ مشخص بگیرند، اما در بیمه های تکمیلی این گونه 

نیست و پرداختی ها و هزینه ها، رقم های متفاوتی دارد.
رئیس جمهوری تصریح کرد: برای هر مشکلی درمانی وجود 
دارد ک��ه بای��د درمان را انجام دهیم، اما ابتدا باید درباره آن با 
م��ردم صحبت کنیم و اجازه ندهیم اقدامات ما و اصلاح امور 
به اقشار ضعیف آسیب وارد کند، اعتقاد و باور ما در دولت این 
است که انصاف را رعایت کنیم و تلاش کرده ایم این راه را طی 

کنیم و تا امروز هم همین کار را انجام داده ایم.
پزشکیان در ادامه سخنان خود به موضوع بیمه اشاره کرد 
و گفت: در حوزه بهداشت و درمان در ارتباط با بیمه، چالش 
فراوانی داریم و روندی را هم که شما امروز در سخنان خود در 
ارتباط با بیمه های تکمیلی عنوان می کنید، به همین موضوع 
انص��اف برمی گردد. در ارتباط با بیمه ها چه تامین اجتماعی و 
چ��ه خدمات درمانی در همه ج��ای کشور مردم باید خدمات 
یکسان دریافت کنند و این گونه نباشد که در تهران خدمات 
خ��وب ارائه ش��ود، اما در یک شهرست��ان دورافتاده، مردم با 
مشک��ل مواجه باشند؛ وقتی هم حرف��ی می زنیم، می گویند 

سرانه و بیمه داده ایم.
رئیس جمهوری درباره بیمه های تکمیلی بیان کرد: چیزی 
ب��ه نام بیمه تکمیلی درست کرده ای��م که از نظر علمی و آن 
چی��زی که من می فهمم معنایش زیرمیزی یا رومیزی است، 
بیم��ه تکمیلی بیمه پایه نیست، اما همان چیزی که در بیمه 
پای��ه است را به اسم بیمه تکمیل��ی گذاشته ایم و برای مثال 
عم��ل جراح��ی را که م��ا در بیمارستان دولت��ی با تعرفه ۱۰ 
توم��ان انجام می دهیم، در بیمارست��ان خصوصی می گوییم 
۱۰۰ توم��ان است و همان عم��ل را در بیمه تکمیلی با مبلغ 

۱۰۰ تومان قرارداد می بندیم.
پزشکی��ان ب��ا بیان اینکه نتیجه ای��ن عملکرد این است که 
ساخت��ار کشور را در ارتباط با ارائه خدمت در حوزه بهداشت 
و سلام��ت ب��ه هم می ریزی��م، گفت: این یعن��ی بی انصافی و 
بی عدالتی، زیرا وقتی تناسب نبود و مکانیسم پرداخت به هم 
ریخت، کسی ک��ه در بیمارستان دولتی درست کار می کند، 
ب��ا کسی که بیرون می آید و خارج از آن تعرفه در بیمارستان 
خصوص��ی پول می گیرد و بیمه تکمیل��ی هم آن را پرداخت 
می کن��د، براب��ر نیست و در نتیجه رون��د کار با مشکل مواجه 

می شود.
رئیس جمهوری تصریح کرد: در بخش دولتی هم زیرمیزی 
می گیرن��د، سکه می گیرند تا عمل کنند. این موضوع به نگاه 
مدیریت��ی ما برمی گردد. آنچه در قانون نوشته شده و باید به 
آن عمل شود، این است که براساس بیمه ای که در بهداشت 
و درم��ان وجود دارد، همه بای��د یک بسته خدمتی مشخص 
دریافت کنند، نه اینکه من در تبریز زندگی می کنم با کیفیت 
مناس��ب بسته مناسب بگیرم و کس��ی که در منطقه محروم 
زندگ��ی می کند، نتواند هیچ کدام از این خدمت ها را بگیرد و 

پول او را به من بدهند که در تبریز مصرف کنم.
پزشکیان با بیان اینکه ما در مناطق محروم چنین خدماتی 
ارائ��ه نمی دهی��م، کسی ک��ه صدایش بلندتر اس��ت، بیشتر 
می گی��رد و کس��ی که صدا ندارد، ب��ه او خدمت درست ارائه 
نمی دهیم، گفت: وظیفه حاکمیت این است که به داد کسی 
ک��ه صدایش بلند نیست و نمی توان��د فریاد بکشد، برسد. در 
حقیق��ت بیمه، مدیریت ریسک اس��ت. یعنی مدیریت کنیم 
کسی که در حال افتادن و به زیر خط فقر رفتن و نابود شدن 

است، نابود نشود.
پزشکی��ان ب��ا بیان اینکه بیمه علم و ع��دد و رقم است و با 
ع��دد و رقم نمی شود دعوا کرد، به موضوع ناترازی ها اشاره و 
تصریح کرد: نمی شود با مسکن ادامه داد، باید نسخه درست 
ب��رای درمان مشکلات نوشت. همه از ناترازی حرف می زنیم، 
اما می گوییم به چیزی دست نزنیم، چون ممکن است مشکل 
به وج��ود بیاید، با این شرایط روز ب��ه روز وضعیت ناترازی ها 
بدت��ر می ش��ود. باید این ناترازی را درس��ت کنیم. اینکه فکر 
کنیم ب��ه قله رسیده ایم، همان جاست که ما اشتباه کرده ایم. 
وقت��ی فکر کنیم ما بهترین هستیم، دیگر برای رفتن به جلو 
راهی وجود ندارد. رئیس جمهور با درخواست از کارشناسان و 
مدیران برای کمک به حل مشکل ناترازی ها، افزود: نمی توان 
مملک��ت را به نحوی اداره کرد که ح��دود ۱۵۰میلیارد یارانه 
پنه��ان پرداخت کنیم، اما عده ای ن��ان شب نداشته باشند و 
ع��ده ای از ای��ن رانت ها استفاده کنند. این نه عدالت است، نه 

انصاف و نه مدیریت.
وی ب��ا بیان اینکه هر بیماری درمان خاص خودش را دارد، 
تصری��ح ک��رد: باید مشک��ل را بپذیریم و بعد ب��رای درمان با 
م��ردم حرف بزنیم و مطمئن باشیم اقشار آسیب پذیر صدمه 
نخواهند دید. تورم روزگار فقرا را بدتر  و پولدارها را پولدارتر 

و تورم شکاف را عمیق تر می کند.
رئیس جمهوری در پایان از کارشناسان خواست برای ایجاد 
رضایتمندی مردم، راه حل ارائه بدهند و قول داد در دولت با 

آنها با انصاف برخورد کند.

ویژه تر از خبر

سخنگوی وزارت امور خارجه کشور گفت: سازمان منطقه ای که بتواند از 
لحاظ ایج��اد هنجارهای جدید و از جهت بالفعل سازی ظرفیت های بالقوه 
کشوره��ای عضو فعالیت کند، در بهب��ود شرایط منطقه و بین المللی تاثیر 

دارد و به نوعی مقابله کردن با برخی روندهای یک جانبه گرایی است.
 اسماعیل بقایی در حاشیه بیست وهشتمین اجلاس کشورهای همکاری 
اقتص��ادی اکو که در هتل درویشی مشهد در ح��ال برگزاری است، اظهار 
ک��رد: بیست وهشتمین اجلاس شورای وزیران خارج��ه سازمان همکاری 
اقتصادی اکو اکنون در حال برگزاری است، دیروز نیز اجلاس کارشناسان 
ارشد برگ��زار شد. سازمان اکو متشکل از ۱۰ کشور و یکی از قدیمی ترین 
سازمان های همگرای��ی اقتصادی است که در دهه ۴۰ شمسی ایجاد و در 

دهه ۸۰ تجدید شد.  
وی بیان کرد: ۱۰ کشوری که عضویت دارند، کشورهایی با ظرفیت های 

اقتص��ادی و تجاری بوده و این کشورها دارای قرابت و نزدیکی فرهنگی و 
مشترکات مذهبی تاریخی  هستند و از این حیث، فکر می کنیم هر تلاشی 
شایست��ه است برای تقویت مراودات و همک��اری کشورهای عضو سازمان 

انجام شود.  
سخنگ��وی وزارت ام��ور خارجه کشورم��ان اضافه کرد: ای��ران در سال 
۲۰۲۴ ریاس��ت شورای وزی��ران را عه��ده دار بود و این اج��لاس به نوعی 
جمع بندی اقدامات و تلاش های ایران در این یک سال است و سازماندهی 
و برنامه ری��زی ب��رای کارهایی که ق��رار است در سال آین��ده انجام شود.  
مجموع��ه اقدامات و برنامه هایی که این سازم��ان قرار است  طی ۵ یا ۱۰ 
سال آینده انجام دهد، بررسی شد. بیانیه پایانی هم داریم که دستورالعمل 
ادامه مسیر و کار سازمان همکاری اقتصادی در سال های آتی خواهد بود. 
بقای��ی در رابطه با تحولات خاورمیانه و تاثیر آن بر اکو بیان کرد: سازمان 

همک��اری اقتصادی کار خ��ود را انجام می دهد، این سازم��ان با رویکرد و 
هدف اقتصادی و گسترش مراودات اقتصادی بین کشورهای عضو و تقویت 
رفاه و بهبود وضعیت اقتص��ادی مردمان خود فعالیت می کند.  سخنگوی 
وزارت ام��ور خارجه کشورم��ان گفت: سازمان همک��اری اقتصادی با یک 
سابق��ه چهاردهه ای فعالیت دارد و کشورهای عضو تصمیم می گیرند، فارغ 
از بحث های��ی ک��ه در سطح بین المللی ممکن است مط��رح شود، فعالیت 
کنن��د و طبیعی اس��ت کشورها می دانند خود را چگون��ه با شرایط جدید 

تطبیق دهند. 
 سخنگ��وی وزارت امور خارجه کشورمان درب��اره میزبانی مشهد گفت: 
ای��ن یکی از نخستین نشست ها در سطح وزرا اس��ت که در مکانی غیر از 
پایتخ��ت برگزار می شود، مشهد از هر جهت برای ما دارای جایگاهی ویژه 

و مقدس است.

مقابله اکو با یک جانبه گرایی

توزیع ۱۷۰۰ هزار میلیارد تومان رانت در سال گذشته

برنامه رشد زمستانی توسعه صنایع تدوین می شود

با تغییر اتوبوسی در دانشگاه ها موافق نیستم

وفاق ملی این نیست که هرچه حاکمیت گفت، مردم بگویند چشم

وزی��ر امور اقتص��ادی و دارایی درب��اره ناترازی های اقتصادی 
گفت: در سال گذشته به علت چندنرخی بودن ارز ۱۷۰۰همت 

رانت توزیع شد.
به گ��زارش ایسنا، عبدالناصر همت��ی در سی ویکمین همایش 
مل��ی بیم��ه و توسعه که ب��ا محوریت کسب رضای��ت مردم از 
صنعت بیمه برگ��زار شد، گفت: صنعت بیمه یکی از فعال ترین 
مجموعه های مالی کشور است و برای کسب اعتماد مردمی باید 

پرداخت خسارت به موقع و در زمان مناسب رخ دهد.
وی افزود: در ط��رف دیگر نیز، توانگری صنعت بیمه نیازمند 

مدیریت ریسک و فنی کردن نرخ های بیمه ای است.
سکان��دار وزارت اقتصاد ادامه داد: ما امروز چ��اره ای نداریم به غیر از اینکه 
بیمه ه��ای زندگ��ی را در دستور کار قرار دهیم. ضریب نف��وذ بیمه در کشور 

باتوجه به تولید ناخالص داخلی در نهایت می تواند تا 3 درصد 
رشد کند. در طرف دیگر، آنچه باعث رشد ضریب نفوذ بیمه در 
جهان شده است، به رشد بیمه های عمر و زندگی باز می گردد.

همتی خاطرنشان کرد: با این حال دو عامل عدم سرمایه گذاری 
و تورم باعث می شود که بیمه های عمر و زندگی نتوانند رشد 
کنن��د. همچنین در ح��ال  حاضر بیمه ه��ای بازنشستگی در 
وضعی��ت مطلوبی قرار ندارند و یکی از اقداماتی که باید انجام 

شود، راه اندازی بیمه های زندگی بازنشستگی است.
وی افزود: لازمه رشد بیمه های زندگی، نظارت مناسب بیمه 
مرک��زی و شرکت های بیمه ای است و در این راستا باید عملکرد شرکت های 
بیم��ه ای که بازدهی مطلوبی نداشت��ه و نتوانسته اند تعهدات خود را پرداخت 

کنند، اصلاح شود.

وزیر امور اقتصادی و دارایی خاطرنشان کرد: در جامعه ما مهم ترین مشکل 
بازنشستگان، زندگی بعد از دوران بازنشستگی است و در این دوران است که 
بازنشستگ��ان نیاز بیشتری برای تامین هزینه های زندگی دارند، بنابراین باید 

فکری برای بیمه های زندگی بازنشستگی کرد.
همتی اظهار کرد: ما به دنبال رفع ناترازی ها و از بین بردن ریشه های اصلی 
ب��روز تورم هستیم. مواردی مانند چندنرخی ب��ودن ارز و یارانه های پنهان از 
عوامل ایجاد ت��ورم در کشور است. به طوری که سال گذشته به خاطر اختلاف 
می��ان نرخ های ارز، ۱۷۰۰همت رانت توزیع شد و در دو سال گذشته بیش از 

 هزار همت، کسری عملیاتی بودجه بوده است.
وی ادام��ه داد: کسری بودجه خود ریشه اصلی ب��روز تورم در کشور است. 
به عبارت دیگ��ر، ریشه ت��ورم و چاپ پول را باید در نات��رازی و کسری بودجه 
یافت. همچنین ناترازی بانک ها به خاطر وجود ناترازی و کسری بودجه است.

معاون امور صنایع وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت: برای 
توسعه صنایع در وزارت صم��ت، برنامه رشد زمستانی طراحی 
کردی��م تا بتوانیم عقب افتادگی هایی را که در نه ماهه امسال در 

حوزه تولید صنعتی داشتیم، جبران کنیم.
به گزارش ایرنا، ابراهیم شی��خ در بیست وچهارمین نمایشگاه 
بین الملل��ی رنگ رزین، پوشش های صنعت��ی، مواد کامپوزیت و 
صنع��ت آبکاری اظهار کرد: بخش��ی از مشکلات صنایع، تامین 
مال��ی و تخصی��ص ارز است که این مباح��ث را در برنامه رشد 

زمستانی پیگیری می کنیم.
وی اف��زود: ام��روز درباره تامین منابع مالی بنگاه ه��ای صنعتی و همچنین 

مسئله تخصیص ارز با یکی از بانک های عامل جلسه برگزار خواهیم کرد.
مع��اون امور صنایع وزارت صنع��ت، معدن و تجارت ادام��ه  داد: اکنون در 

مقایسه با نیمه نخست سال، سرعت تخصیص ارز بسیار بیشتر 
شده اس��ت و امیدواریم که بتوانیم با سرعت بیشتر نسبت به 

واردات ماشین آلات و مواد اولیه اقدام کنیم.
وی بااشاره به مسئله انرژی در صنایع، گفت: ناترازی انرژی 
مشکلات بزرگی را برای تولید صنایع ایجاد کرده است و برنامه 
این است ک��ه حداقل قطعی های برق و گاز را داشته باشیم و 

حداکثر فرصت را برای توسعه صنایع به وجود بیاوریم.

شیخ بااشاره به برگ��زاری همزمان نمایشگاهی در چین در 
حوزه صنعت، گف��ت: تصور می کردم که با نمایشگ��اه خیلی پررونقی مواجه 
نباشی��م، اما همه چیز فوق العاده منظم بود و با اینکه نخستین روز و نخستین 
ساع��ات برگزاری نمایشگاه است، صنایع با انرژی زیاد حضور یافتند و فضایی 

حرفه ای بر نمایشگاه حاکم است.
مع��اون امور صنایع وزارت صنعت، معدن و تجارت بیان کرد: برنامه خاصی 
ب��رای دانش بنیان ه��ا در ارتقای صنایع داریم و مهم تری��ن کار ما این است تا 
دانش بنیان ه��ا را در زنجی��ره تولی��د و ارزش آفرینی شرکت ه��ای بزرگ قرار 
بدهی��م؛ از این طریق هم شرکت های بزرگ را تقویت می کنیم و هم زنجیره 

را توسعه می دهیم.
وی ب��ا بیان اینکه صنع��ت، پیشرفت های خیلی خوبی داشت��ه است، ابراز 
امی��دواری کرد؛ در سال های آین��ده برنامه ریزی های خوبی برای دستیابی به 

مواد اولیه و دانش در صنعت رنگ باشیم و بتوانیم کشور را بی نیاز کنیم.
شیخ گفت: هم اکنون هرچند صادرات نسبتا خوبی به کشورهای اطراف در 
ای��ن صنعت داریم، اما راضی کننده نیست و باید برنامه ریزی های لازم را برای 

توسعه صادرات در این زمینه داشته باشیم.

وزیر بهداشت با تاکید ب��ر اینکه با تغییر اتوبوسی در دانشگاه ها و مجموعه 
وزارت بهداش��ت مواف��ق نیستم، گف��ت: انتصابات مسیر خ��ود را دارد، هیچ 

تغییری مگر اینکه تبدیل به احسن شود را انجام نمی دهم.
به گزارش ایسنا، محمدرضا ظفرقن��دی در مراسم گرامیداشت روز دانشجو 
ک��ه با حضور بیش از ۷۰۰ نفر از فع��الان دانشجویی نخبه دانشگاه های علوم 
پزشک��ی کش��ور در ساختمان مرکزی دانشگاه عل��وم پزشکی تهران در حال 
برگ��زاری بود، بااشاره به شهادت 3 دانشج��وی دانشکده فنی دانشگاه تهران 
در اعت��راض به سفر معاون رئیس جمهوری امریکا انج��ام گرفت و نام گذاری 
روز دانشج��و، گفت: اس��اس این روز دانشجویانی هستن��د که دغدغه کشور، 
مردم و ایران را داشتند؛ یعنی دانشجویان علاوه بر کسب علم، یک مسئولیت 

اجتماعی هم دارند و این مسئولیت، سنگین تر است.
وی در ادام��ه تصریح کرد: معمولا دانشجویان��ی که دغدغه مند هستند، در 

تشکلی جمع می شوند و اساس این دغدغه، ارزشمند است.
وزیر بهداشت با بیان اینکه ق��دردان تشکل های دانشجویی هستم، تصریح 

ک��رد: کسانی که این مسیر تشکل ه��ا را قبل از این دانشجویان 
رفتند، امیدش��ان به دانشجویان فعال امروز نیز هست، بنابراین 
پرچمی که مدتی دست ما بود، به دستان شما تشکل ها دادیم.

ظفرقندی با بیان اینکه علم به تنهایی نجات بخش نیست؛ بلکه 
با نگرانی برای کشور، مردم و فقرا ارزشمند است، گفت: دغدغه 
دانشجویان و تشکل ها همواره از گذشته بوده و روز دانشجو نماد 
استق��لال کشور است. آسمان همه دانشگاه ه��ا به ویژه دانشگاه 
علوم پزشک��ی تهران، پر از ستاره ه��ای درخشان ایثار و شهادت 

برای آزادی و استقلال است.
به  گفته وزیر بهداشت، باید دانشجویان در محیط امن و ایمن حرفه ای خود 

را محک بزنند و همه بخش های دانشجویی به این محورها عمل کنند.
وزی��ر بهداشت درباره مهاجرت دانشجویان علوم پزشکی نیز گفت: هیچ کس 
به ان��دازه پ��در و مادر و معل��م از مهاجرت شاگردش غمگی��ن نمی شود. باید 
مشکلات اقتصادی و بی عدالتی درباره دانشجویان را برطرف کنیم. باید بررسی 

کنی��م تا اگر لازم است که افزایش حقوق صورت بگیرد،آن را 
انج��ام بدهیم. 3۵ سال در این دانشگاه معلم هستم؛ می بینم 

محصول عمرمان از دست می رود.
وزیر بهداشت درب��اره سیاست های خود در انتصاب روسای 
دانشگاه ه��ا نیز گفت: انتصابات مسیر خود را دارد؛ اولا ما باید 
در ای��ن زمین��ه ارزیابی کنیم. به طورکلی هی��چ تغییری مگر 
اینکه تبدیل به احسن شود را انجام نمی دهم. در واقع کار ما 
حرف��ه ای و رسیدگی به بیمار است. کاری به دیدگاه سیاسی 
اف��راد ندارم. اگ��ر مجموعه را با یک تغیی��ر تبدیل به احسن 

کنیم، انجام می دهم.
ای��ن استاد دانشگاه علوم پزشکی تهران تاکید کرد: با تغییر اتوبوسی موافق 
نیستم، برای انتصابات ابتدا باید ارزیابی شود، بعد هم مسیر قانونی آن نیز طی 
شود؛ ضمن اینکه درباره آنها نظرخواهی خواهیم کرد؛ بنابراین دنبال انتصابات 

با اصول خود هستیم.

معاون اول رئیس جمهور با انتقاد از اولویت قرار دادن مسائل فرعی در کشور 
و ب��ا بی��ان اینکه در برخی مسائل و طرح ها نفوذ و سلیقه یک فرد را مشاهده 
می کنی��م، تاکید کرد: وفاق ملی به این معنا نیست که هرچه حاکمیت گفت 

مردم بگویند چشم.
به گزارش ایسنا، محمدرضا ع��ارف در هشتادوهشتمین جلسه هیات امنای 
سازم��ان اسن��اد و کتابخانه ملی با تقدی��ر از زحمات ارزشمن��د مدیران این 
سازم��ان در تمام��ی ادوار گذشته گفت: با آنکه از نگ��اه دولت چهاردهم، این 
سازمان یک نهاد علمی و فرهنگی است که مسئولیت حفظ و حفاظت اسناد 
ملی را برعهده دارد، اما نکته مهم تر این است که این سازمان ظرفیت و توان 
بسی��ار بالایی در ایج��اد ارتباط با دانشمندان، نخبگ��ان، اساتید دانشگاهی و 

اندیشمندان دارد، اما متاسفانه ما کمتر از این ظرفیت ها استفاده کرده ایم.
وی با اظهار گلایه از اولویت قرار گرفتن مسائل فرعی در کشور، تصریح کرد: 

یک مسئله فرعی مطرح می شود و به اشتباه اولویت می شود.
وی همچنی��ن بااش��اره ب��ه موض��وع وف��اق مل��ی، گف��ت: 
فرهنگستان ه��ا و نهادهای علمی مانند مرکز اسناد و کتابخانه 
مل��ی، باید وفاق را تعری��ف کنند. آیا تنها منظ��ور، وفاق بین 
نهاده��ای حاکمیتی اس��ت؟ ما ب��ه این نتیج��ه رسیدیم که 
می توانی��م با سایر قوا بنشینی��م و گفت وگو کنیم، اما آیا وفاق 

منحصر به این است؟
مع��اون اول رئیس جمهوری با بیان اینک��ه وفاق ملی امری 
دوسویه اس��ت، تاکید کرد: وفاق ملی ب��ه این معنا نیست که 

حاکمیت هرچه گفت، مردم بگویند چشم.
عارف افزود: در انتخابات ۵۰ درصد مردم آگاهانه رأی ندادند. رویکرد وفاق 
ایجاد می کند که بررسی کنیم علت عدم این حضور چیست؟  ما باید به جایی 

برسیم که هم��ه مردم علاقه مند به شرکت در انتخابات شوند. 
وی در پای��ان اظه��ار کرد: در اواخر ده��ه ۷۰ و اوایل دهه ۸۰ 
خیل��ی از طرح هایی که تصویب شده بود، در عمل متوقف شد. 
در آن دوران نف��ت را با ن��رخ ۷ دلار می فروختیم، اما ما برای 
گسترش مرکز اسن��اد و کتابخانه ملی با جدیت تلاش کردیم 
ت��ا کتابخانه ملی و مرکز اسناد به شک��ل امروزی تاسیس شد. 
اکنون شما باید بگویید که چه نقشی دارید؟ آیا کتابخانه ملی 
تنها همان نقش کتابخانه دانشگاهی را دارد، اگر این طور است، 
خیلی از ای��ن سازکارها موردنیاز نیست، اما آنچه توقع می رود 
ماموری��ت فراملی کتابخانه است که بای��د به مسائل کلان بپردازد و در دولت 
چهاردهم به دنبال ارتقای جایگاه کتابخانه و مرکز اسناد هستیم و من از شما 
می خواهم طرحی را در هیات امنا بیاورید که به ارتقای این سطح کمک کند.
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